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Tilbagemelding fra det samlede center  
I oktober måned 2018 svarede I på en masse spørgsmål vedr. jeres tilfredshed med 

børnehaven og skolen i ABC. Vi er meget glade for, at så mange af jer, har brugt 

tid på at svare på spørgsmålene.  

 

Generelt viser jeres svar, at I er meget tilfredse med vores center. Det er vi 

selvfølgelig glade for, da vi hver dag arbejder på at give jeres børn og jer det 

bedste tilbud, hvor det er sjovt og spændende at lære.  
 

Vi har gennemgået jeres svar i bestyrelsen og konklusionen på gennemgangen var, 

at vi denne gang har valgt kun at informere jer ved dette skriv. Vi har tidligere 

afholdt debataftener med udgangspunkt i FTU’ens svar, men denne gang er der 

ikke umiddelbart noget konkret, vi kan mødes med jer om. Det betyder ikke, at vi 

ikke arbejder med jeres svar, men det gøres i dagligdagen af ledelse og 

medarbejdere. Se mere herom under børnehave og skole. 

 

Generelt har 2018 været et super godt år i ABC. Vores faglige resultater er 

bedre end nogensinde og er langt over både kommune- og landsgennemsnittet. 

Sprogvurderingerne viser, at den fokuserede indsats omkring sprog har en stor 

betydning for, hvor langt vi kan nå med børnene. De nationale test i skolen viser 

det samme. Derudover er trivselsresultaterne hos børnene helt i top, vi placerer 

os blandt de 10% højeste i de flere områder. Vores medarbejdere går glade på 

arbejde og det er vi sikre på, er hele grundlaget for, at vi kan præstere som vi gør. 

Samtidig er I forældre en meget vigtig samarbejdspartner, da det er samarbejdet 

med jer, der gør, at børnene bliver så dygtige som de kan.  
 

 

 



Tilbagemelding fra børnehaven 
 

Vi kan se, at I generelt er tilfredse med børnehaven.  Vi kan dog konstatere, 

at der på flere scorer er tilbagegang i forhold til 2016. Det skal siges, at vi 

på trods af tilbagegang stadig scorer højt på alle parametre. Tilbagegangen 

var forventelig, da I skulle svare på spørgsmålene i den periode, hvor 

strukturen blev ændret i børnehaven. 

 

Store forandringer er altid forbundet med utryghed. Vi havde derfor gerne 

set, at I først skulle svare i foråret 19. Men vi tager selvfølgelig svarene 

meget alvorlige og kan se, at der er behov for at optimere 

kommunikationen mellem børnehaven og jer forældre.  
 

Det betyder, at vi vil tilbyde:  
 

 2 fyraftensmøder af en times varighed i forår og efterår, hvor I som 

forældre kommer til et fællesmøde, hvor vi kan fortælle om jeres 

børns dagligdag, I kan stille spørgsmål og I kan møde de andre 

forældre.  

 Vi tilbyder fortsat forældresamtaler i oktober. 

 Gøre mere ud af at forventningsafstemme, når I kommer til det 

første møde i børnehaven før jeres barn starter op. 

 

Det gør os meget glade og stolte, at vi scorer højt på det spørgsmål, der 

hedder ”Personalets indsats for at få dit barn til at føle sig tryg og glad”, 

da vi mener, det er fundamentet for, at jeres børn trives bedst mulig.  

 

 

 



Tilbagemelding fra skolen   

 

Vi kan se, at I generelt er meget tilfredse med skolen. Vi er glade og stolte 

over, at vi er gået frem på alle scorer. Det gør os særligt glade, at vi scorer 

højt på spørgsmålet omkring ”at få dit barn til at føle sig tryg og glad”, 

da det er fundamentet for at lære noget, at man hver dag kan møde i skole 

og være glad og tryg. 
 

Vi har særligt fokus på bevægelse og at skabe variation i skoledagen, 

hvilket også kan ses af jeres positive svar. Derudover oplever I, at der 

bliver taget hånd om børnenes trivsel, hvilket vi er meget stolte over, da 

netop ”alle børns trivsel” er et af vores allervigtigste opgaver i ABC.  
 

På spørgsmålet vedr. ”at skabe ro og orden i klassen” scorer vi som den 

eneste lavere end i 2016, hvilket er interessant, da vi af trivselsmålingerne 

som børnene har udfyldt kan se, at børnene oplever, at der er ro i timerne.  
 

Ugeplanerne med tydelige mål og kriterier udgiver vi hver uge, sådan at I 

som forældre kan følge med i, hvad jeres børn skal lære. I er blevet spurgt: 

”Er der tydelige mål for, hvad dit barn skal lære”. Her scorer vi lavere end 

forventet, da flere af jer har svaret, at I ikke kender målene. Det er rigtig 

ærgerligt, da undervisningen altid tager udgangspunkt i tydelige mål som 

børnene kender. 
 

Ovenstående fortæller os, at vi skal gøre noget mere ud af at kommunikere 

til jer, hvordan vi arbejder for at gøre børnene så dygtige som de kan. 

 

Følg linket, hvis du/I ønsker at læse rapporterne: 
http://andstskole.skoleporten.dk/sp/268402/dokumenter/b0dc645d-6f2a-4727-

96a5-94fc8e3ed88f/2018 

http://andstskole.skoleporten.dk/sp/268402/dokumenter/b0dc645d-6f2a-4727-96a5-94fc8e3ed88f/2018
http://andstskole.skoleporten.dk/sp/268402/dokumenter/b0dc645d-6f2a-4727-96a5-94fc8e3ed88f/2018

